《单词百科:falcon是什么意思?falcon怎么发音?falcon的解释和用法》

英语单词falcon是什么意思?falcon怎么读?falcon怎么发音?美加网为您整理了falcon的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



falcon怎么读

falcon的读音:[f :lk n]

falcon的意思

1、n.猎鹰;

falcon的双语例句

1. Space Falcon Commander is a classic arcade shootem up game.

空间猎鹰指挥官是一个典型的街机射击赛.

2. Like its General Motors rival, the Commodore, the 4.0 L Falcon retains rear wheel

drive.

象它的通用汽车公司敌手, Holden代将, 4.0升猎鹰保留后轮驱动,

3. Although it a member of the falcon family, the caracara looks little like a true falcon.

尽管它属于猎鹰属, 但看起来一点都不象一直真正的猎鹰.

4. The falcon cannot hear the falconer.

猎鹰再也听不见主人的呼唤。

5. I was the falcon and the child and the saint.

在我眼中他们的生命都是神圣的.

6. The first launch of Falcon 9 could change the course of human space flight 12.com

NNN

猎鹰9号的首次发射可能会改变人类太空飞行的进程.

7. The shooting of The Maltese Falcon proceeded without a hitch.

《马耳他之鹰》的拍摄<mark>进</mark>展顺利。

8. The tribes like to falcon in the desert.

这些部落喜欢在沙漠中带鹰打猎.

9. This the car a and put in the category of the Falcon and the Mustang.

这种车一下子就成了畅销货,可以同猎鹰和野马并驾齐驱.

10. We're not interested in the hyperdrive on the Millennium Falcon.

我们对千年鹰号的超光器没兴趣.

11. The Comet, for example, was really only a fancy Falcon.

例如, 慧星型车实际上不过是一部花哨的猎鹰车而已.

12. The falcon flew down and asked how he could be of help.

老鹰飞下来问说有何差遣.

- 13. However, the little falcon had already died of suffocation.
- 一看, 小鹰已闷死了.
- 14. Tens of millions of dollars in Flag Telcom's Falcon Cable System.

数以千万计的电信旗的猎鹰有线系统.

15, Fast ship? You've never heard of the Millennium Falcon?

快船 ? 你们没听过千年鹰 吗!

16. As we processed this information, we began to look at the sales figures from the Falcon.

在整理这些信息的过程中, 我们开始研究猎鹰车的销售数据.

17. The falcon cut Pinocchio loose.

老鹰就释放了皮诺奇.

18. Soaring Spirit: A falcon familiar has a range limit of 40 squares from you.

不羁之魂: 你和猎鹰之间的最大距离是40格.

以上是美加网为您整理<mark>的falcon怎么</mark>读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于falcon的用

法、falcon的释义、falcon的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/falcon